
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 10. června 2025  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, dr. Bindzar, prof. Kubička, prof. Kočí, prof. Bartáček, dr. McGachy, 

dr. Kouba, doc. Sýkora, dr. Šmejkalová, Ing. Šritrová, dr. Mužíková, doc. Jelínek 

Omluveni:    doc. Hlinčík, doc. Pohořelý 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Mezinárodní panel pro nezávislé posouzení VŠCHT – výsledek hodnocení je „velmi dobré“. 

Škola jej využije pro další propagaci. 

 MEP 13. a 14. 6., pan děkan žádá všechny zúčastněné o dodržení termínů schůzek. 

 9. 6. proběhla návštěva ministra Kupky (Ministerstvo dopravy ČR). Nastínění budoucí 

spolupráce. 

 11. 6. oslava 100 let Kampusu Dejvice. 

 26. 6. je svoláno první zasedání Průmyslové rady VŠCHT. Dojde k jejímu ustavení a proběhne 

diskuze o uplatnění absolventů VŠCHT. 

 

Kancléřka 

 Jaká data z databází jsou třeba pro řízení fakulty či ústavů? Paní kancléřka prosí o zaslání 

podnětů z fakult prostřednictvím děkanů do 30.6. 

 Nominace na cenu Fr. Běhounka a na Českou hlavu. 

 Jednání s městskou částí Praha 6, městská část navrhuje, aby Technická ulice byla trvale 

převedena na pěší zónu. 

 Je třeba zvolit novou disciplinární komisi. 

 

Pror. Jahoda - omluven 

 

Pror. Matějka  

 Proběhne akce monitoringu českého vysokého školství. 

 

Pror. Novák 

 Informace o počtu podaných grantů za VŠCHT. 

 Příprava jednání MEP, rekapitulace jednotlivých kroků. 

 Soutěž „Get your first grant“, má někdo z ústavů zkušenosti s podáním? Na FTOP ne. 

 

Pror. Rumlová 

 Smlouva s Akademií věd o financování doktorandů je hotova, obdoba smlouvy pro další 

partnery bude na žádost fakult připravena. 

 

Kvestorka 

 Rozpočet byl schválen správní radou. Pan děkan požádal o předstoupení před akademický senát 

fakulty, aby mohl rozpočet představit. 

 Budova Jankovcova, provedena výměna oken. 

 

Senát – prof. Cibulka 

 17. 6. proběhne poslední zasedání senátu před prázdninami. Na zasedání by měl být schválen 

nový SZŘ VŠCHT. 

 

 



Mgr. Janovský 

 Oslavy 100 let kampusu. 

 VědaFest. 

 

Nový kariérní řád a hodnocení zaměstnanců 

 Musí být vytvořen, protože je součástí HR Award, pokračuje připomínkování. 

 Nově může být možnost navrhnout motivační příplatek zaměstnanci s jasně danými cíli a 

následnými kontrolami jejich plnění. 

 

Institucionální odolnost 

 Dr. Filip Kaftan (oddělení pro výzkum a transfer technologií) představil na KR problematiku 

institucionální odolnosti (odolnost vůči protivlivům), na kterou bude kladen stále vyšší důraz 

(nastavení vnitřních procesů) – kyberbezpečnost, research security, rizika internacionalizace,… 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 24. 6. 2025 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 24. 6. ve 13.00 proběhne prezentace nového webu FTOP, prezentaci přednese dr. Pokorná, která 

bude sbírat připomínky k novému webu. Pozvánku na MSTeams zašle Ing. Šritrová.  

 Námitky k rozpočtu ze strany ústavu 218. Pan děkan námitky zapracoval do rozpočtu fakulty. 

 Dokončení akreditačního procesu. Do 13. 6. je třeba zaslat odpovědi k připomínkám. Prof. 

Kubička dnes odešle první verzi odpovědí panu děkanovi a dr. Bindzarovi. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Akreditace Zelené chemie  pokračuje. 

 Akreditace Environmentálního inženýrství – zítra bude projednávat senát fakulty. 

 23 .6. bude kolegium prorektora, dr. Bindzar se nebude moci zúčastnit, zástupkyní bude Ing. 

Šritrová. 

 Komise pro SZZ Imatec jsou již připraveny. 

 Nyní se shromažďují postřehy z nového systému zápisu SZZ. Podněty z ústavů zasílat Š. 

Dintarové. 

 V SIS je otevřena anketa studentů, dr. Bindzar prosí o reakce vyučujících. 

 Je třeba v září sestavit komisi pro magisterské studium a pro anglický studijní program. 

Spolupráce s ústavem 240. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum - omluven 

 

prof. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, dr. Šmejkalová 

 Poděkoval za zaslání podkladů pro výroční zprávu fakulty. Nyní je na schválení senátem. 

 Spolupráce s firmou ALS – prezentace prací přihlášených budou 20. 6. v Uhelně. 

 Spolupráce s firmou VAFO. Jedna z možností budou i stáže v ČR i v zahraničí. Další možnost 

je vytvořit týmy studentů, kteří budou pracovat na zadání firmy s mentory z FTOP. 

 Oddělení komunikace potřebuje podklady do brožury pro nové studijní programy, Mgr. 

Janovský zašle body, které bude potřebovat. Deadline je 15. 7. pro OK, podklady zaslat dr. 

Šmejkalové do 11. 7.! Odkaz na brožuru bude přiložen k zápisu z kolegia. 

 Do 15. 7. dodat název akce ať již se pořádá pro studenty nebo pro veřejnost – podklady zaslat 

dr. Šmejkalové. 

 Možná nabídka stáže pro studenty gymnázií, prvotně je nový program spolupráce na FPBT, 

naše fakulta by také měla o podobnou nabídku pro studenty zájem. 

 



 

 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 Projekt „Olovo“ – proběhl nějaký komentář ze strany pana rektora? Zatím ne. 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Vypsání výběrového řízení na pozici profesor. 

 Vypsání výběrového řízení na pozici AV2. 

 Žádost o atestaci do tarifní třídy A2 pro doc. Pohořelého. Kolegium s tímto souhlasí. 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 240 (dr. McGachy) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Vypsání výběrového řízení na tři pozice AV2. 

 Byla podepsána darovací smlouva pro fakultu. LCA Studio daruje FTOP ročně 120 000 Kč na 

činnost studentů. 

 

Senát (dr. Kouba) 

 Zasedání senátu proběhne 11.6.  

 

Doc. Sýkora 

 Úprava učebny v prostorách Cesnet. Měla by být hotova do 31.8. 

 

Ing. Šritrová  

 Promoce magisterského studia se budou konat 18. 6. 2025 v 9.00 v Betlémské kapli. 

 13. 6. od 15.00 hodin MEP. Zúčastnění byli osloveni. 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude upřesněno. 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


